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Skrivelse från Moderaterna och Liberalerna angående HVB-hem 

I en granskning av SiS och HVB-hem som genomfördes av Polismyndigheten konstaterades 

att mellan januari och november 2023 skedde 2865 rymningar och avvikelser. Rapporten 

fastlägger att var tionde barn som avviker resulterar det i att barnet begår ett nytt grovt brott. I 

samband med rapporten framkom också att flertalet HVB-hem drivs av organiserad 

brottslighet och bemannas av personer från kriminella nätverk.  

Av drygt 700 HVB-hem har Polisen identifierat 18 bolag som är verksamma på 29 platser i 

landet. Underrättelsetjänsten hos Polisens nationella operativa avdelning (NOA) flaggar för 

att det finns ett troligt stort mörkertal då enbart en del av allt material som finns tillgängligt 

har gåtts igenom. Polisen konstaterar därtill att man inte kan utesluta att kommunala 

handläggare och företrädare för HVB-verksamheter så att det handlar om korruption.  

Det som framkommer från Polisens rapport är systemhotande uppgifter. Det ska inte gå att 

bedriva HVB-hem som gängkriminell och varje kommun behöver kunna säkerställa att inte 

ett enda barn placeras på denna typ av boenden.  

Med anledning av ovanstående vill vi ställa följande frågor: 

1. Kan Stockholm stad garantera att inga ungdomar är placerade på HVB-hem som drivs

av gängkriminella?

2. Har Stockholm stad tidigare haft ungdomar som varit placerade på HVB-hem som

drivs av gängkriminella?

3. Hur arbetar Stockholm stad med att säkerställa att korruption inte sker vid

handläggning av placeringar?


